
Referat Styrelsesmøde mandag d. 15.03.2021 

Til Stede virtuelt: Lone Clemmensen, Allan Østergaard Hansen, Pia Ewe Jensen, Gitte Storm Henriksen, 

Anne-Sophie Askjær og Sussanne Mortensen. 

Referent: Konsulent Thomas B Henriksen. 

 

• Godkendelse af referat fra 1.3.21. Referatet blev godkendt. 

• IT situation. Formand Lone Clemmensen orienterede om kredskontorets kvaler med IT, Specifikt i 

forhold til, at få nyt styresystem til at fungerer på arbejdscomputerne. 

• Fag-polfo. Lone orienterede om at vi i denne periode er tovholdere på arbejdet i Fag-polfo. 

• Generalforsamling. Styrelsen evaluerede generalforsamlingen. Styrelsen ville gerne have haft flere 

deltagere, og selvom forsamlingen formelt forløb efter planen, var det generelt en flad 

fornemmelse at den blev afholdt virtuelt. Hele styrelsen ser frem til næste år at kunne afholde en 

generalforsamling med fysisk fremmøde. 

• Internat 3-4 maj. Styrelsen drøftede om vi i lyset af Corona, skal holde fast i at tage på internat for 

at drøfte indsatser og mål for kredsens arbejdet i det kommende skoleår. Det blev vedtaget at 

holde fast i Internatet, såfremt vi kan finde nogen som vil tage imod os. 

• TR/AMR møde 22.3.21. Styrelsen drøftede emner og indhold på TR/AMR-mødet på mandag. 

Flg. emner blev besluttet. Tidsbegrænsede ansættelser, midler til fagligt løft af grundskolen, 

forventningsafstemning i forhold til effekterne af A20, mulige arbejdsmiljøvinkler i A20. 

• Nyhedsbrev. Styrelsen mindede hinanden om, at indlæg til nyhedsbrevet for marts skal sendes til 

Johanna senest 21/3 21. 

• Gearet til fremtiden. Lone orienterede om arbejdet med Gearet til fremtiden, hvor man har 

oprettet et barselsnetværk og et overordnet netværk i forhold til, hvilke opgaver, der kan ændres 

eller flyttes i organisationen. 

• Arbejdstidsaftaler. Lone orienterede om forhandlinger på Langeland og Ærø om lokale 

arbejdstidsaftaler. 

• EVT. Der var intet under eventuelt. 

 

 

 


